

Title (en)

Marking device adjustable to a pouring apparatus.

Title (de)

An einen Vergiessapparat anpassbare Markiervorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de marquage adaptable sur appareil de scellement.

Publication

EP 0349417 A1 19900103 (FR)

Application

EP 89401827 A 19890627

Priority

FR 8808927 A 19880701

Abstract (en)

The device of the invention is intended to be movably mounted on the mouth of the barrel (1) of a pouring apparatus. It comprises a flexible housing (11) fixed on an anvil (10) intended to transmit the energy of the piston (4) of the apparatus to a series of punches (14) arranged in the housing and the travel of which is controlled by a damping rim (19) which is crushed during marking. <??>The device permits quality marking, in particular for the dating of components. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif de l'invention est destiné à être monté mobile sur la bouche du canon (1) d'un appareil de scellement. Il comporte un boîtier souple (11), fixé sur une enclume (10) destinée à transmettre l'énergie du piston (4) de l'appareil à une série de poinçons (14) disposés dans le boîtier et dont la course est contrôlée par un bourrelet d'amortissement (19) s'écrasant lors du marquage. Le dispositif permet un marquage de qualité, notamment pour le datage de pièces.

IPC 1-7

B21C 51/00

IPC 8 full level

B44B 5/00 (2006.01); **B44B 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B44B 5/0061 (2013.01 - EP US); **B44B 5/026** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XD] FR 2389425 A1 19781201 - BO ERMANNO [FR]
- [XD] FR 2456570 A1 19801212 - BBM SA
- [A] DE 6751817 U 19690213
- [A] DE 8233800 U1 19830428

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0349417 A1 19900103; FR 2633536 A1 19900105; FR 2633536 B1 19940408; US 5010811 A 19910430

DOCDB simple family (application)

EP 89401827 A 19890627; FR 8808927 A 19880701; US 37397689 A 19890630